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Dagsorden – Skolebestyrelsesmøde, Skoledistrikt Vest 

21. juni 2016 - Kl. 19:00 til 22:00 – Ravnshøj Skoleafd. 

 
Fraværende: Tina (Anne-Marie indkaldt som suppleant.) 

 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

Herunder prioritering af dagsordenens punkter. 

Økonomipunkt mangler (udskudt) 

”B&U politiken i Fr.havn kommune” på som 
ekstra punkt (8) – kort orientering. 

2. Orientering fra erhvervsplaymakeren 

Kommunens erhvervsplaymaker Tommy Christensen 

kommer og præsenterer sig selv. 

Afbud fra erhvervsplaymaker. 

3. Værdigrundlag 

Drøftelse af oplæg til den videre proces. Se bilag. 

Brian og Kåre har lavet udkast. Opfordring til at 
komme flere ord på.  

Værdigrundlaget skal arbejdes ind i leder-, 
personale-, og elevgrupperne.(forældrene?) Der 

foreslås arbejde med Wordcloud. God start for det 
videre arbejde. Kan bruges i mange sammenhænge.  

Lars sammenfatter at der skal feedback fra 

interessenterne, og at værdiordene kommer ind 
under huden på disse. Hvad ligger bag ordene? Hvad 

forstår man ved disse værdiord. Forældrene skal 
tages i ed inden eleverne kommer på banen, evt. på 

årets første forældremøde. Elevråd inddrages.  

Bestyrelsesmedlemmerne bør deltage på forældre- 
møderne hvor emnet drøftes. Personalemøder i 

august. Video ud til forældrene.  

4. Nyt fra elevrådet 

Elevrådsrepræsentanterne orienterer fra elevrådene. 

Ingen elevrepræsentanter til stede. 

PH orienterede om vedligeholdelse af legepladser. 
Der er råd i nogle af legeredskaberne på B. og R. 

Der er ikke økonomi til at reparere. Derfor pilles de 

rådne ting ned. Borgerforeningen i Ravnshøj kunne 
måske inddrages i renovering af bl.a. bålhytten. 

Gærum samvirke kunne inddrages i etablering af 
legeplads på skolen. A.P. Møller Fonden og andre 

fonde nævnes.  

Fondsudvalg nedsættes, bestående af Henriette, 
Lars, Mette og PH. Kontakt til forvaltningen. 

Opland i bevægelse har erfaringer som man måske 
kan trække på.  

Projektafd. kommer rundt på skoleafd. og maler tal 
og bogstaver i skolegårdene 

5. Rullende skolestart 

Der er i ét af de øvrige skoledistrikter et ønske om at 
ændre antallet af rul fra fire årlige til tre årlige rul. En 

eventuel ændring skal besluttes af børne- og 
ungdomsudvalget. 

 

Bestyrelsen bedes drøfte sin holdning til antal rul i løbet af 
skoleåret med henblik på eventuelt at bakke op om en 

fælles henvendelse til BUU med ønske om ændring af antal 

Lars orienterede. Emnet drøftedes. Ikke noget 

tydeligt svar fra bestyrelsen. Lars kontakter de andre 
formænd med henblik på medvirken til dialog med 

politikerne om evaluering af Rullende skolestart. 
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rul. En ændring vil formentlig påvirke økonomien i 
dagtilbudsområdet. 

 
Genoptages fra forrige møde. Se bilag for kort beskrivelse 

af baggrund for forslaget. 

6. Høring af børnekulturpolitik 

Drøftelse af høringsmateriale og nedsættelse af udvalg til 

udarbejdelse af høringssvar med deadline 9. august kl. 12. 
Se bilag for materiale. 

Taget til efterretning. Indholdsmæssigt er det i 
orden, men layoutet virker lidt tungt. Formen bør 

være mere tilgængelig. 

7. Børne & Ungepolitik i Fr.havn Kommune PH orienterede. Vigtigt at bestyrelsen kender denne. 
Vores værdigrundlag passer fint ind under denne 

politik. Man savner at politikken havde været sendt 

ud inden værdiarbejdet gik i gang. 
Taget til efterretning. Vi arbejder videre med 

indholdet ud i afdelingerne. 

8. Evt. PH om personalesituationen og om proceduren for 

ansættelse. 3 ansat på B. og 3 på R. I mellemtiden 
har vi modtaget 2 opsigelser. PH har kontaktet HR 

og fået tilladelse til at ansætte folk som har været til 

ansættelsessamtaler til ovennævnte stillinger.  
Om kantinen på R. Er presset på grund af sygdom 

blandt personalet og fordi der er rigtigt meget at 
lave. Succes med levering til B. Gærum kommer med 

til august, hvis der personaleresurser nok.  

Betaling på R. til overvejelse. 
Ønske fra Anne Marie om mobiltelefon-politik. 

Brian efterlyser status på dialogmøde med 
politikkere. Indretning af AI på Bangsbostrand og 

Åbent hus arrangement. 
Lars følger op på dialogmøde. 

Indretning på B. drøftedes.  

 

 

 

Punkter, der afventer behandling 

- Udarbejdelse af Sundhedsprincip. Vigtig forudsætning for god undervisning. 

- Redegørelse for UU – hvordan gør vi? Og hvordan gør andre? 
- Redegørelse for fordelingen af lærerudd. og pædagogudd. i indskolingen på de forskellige afd. 

- Drøftelse og godkendelse af årsberetning 
 

 

 

Medlemmer af bestyrelsen 

Lars Sørensen, Gærum skoleafdeling 
Mette Neist, Heldagsskolen 

Henriette Hartvig, Ravnshøj skoleafdeling 

Karina Svensen, Ravnshøj skoleafdeling 
Anja Svendsen, Gærum skoleafdeling 

Kåre Venø Olesen, Bangsbostrand skoleafdeling 
Annette Giversen, Bangsbostrand skoleafdeling 

Marianne Bøgh, Bangsbostrand skoleafdeling 

Peter Aaby Larsen, Bangsbostrand skoleafdeling 
Dorthe Norman Andersen, Ravnshøj skoleafdeling 
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Carsten Kassow, Bangsbostrand skoleafdeling 
Brian Sleimann Thomsen (rep. for erhvervslivet) 

Mette Koop (rep. for foreningslivet) 
Henry Carlsen, Ravnshøj skoleafdeling (medarbejderrep.) 

Tina Thomsen, Bangsbostrand skoleafdeling (medarbejderrep.) 

Emma, Ravnshøj skoleafd. (elevrep.) 
Maise Kristiansen, Bangsbostrand skoleafdeling (elevrep.) 

Lars Lundgren, Heldagsskolen (afdelingsleder) 
Per Hesthaven, Distriktsleder 


